
Zápis č. t7Nl2O22
z řádného zasedání zastupitelstva obce Hlincová Hora dne 22,6,2022

Místo konáníl obecní úřad Hlincová Hora - zasedací místnost oú
zaétekzas€dáníl 18:36 hod.
zasedání řídill RNDr. ]osef Petrášek - starosta obce
Přítomní| Ing, Jiří l\4úller, Bc. Jan Havelka, RNDr, Josef Pétrášel! l4gr. Ilona Bláhová - přiložena prezenčni
listina
Ho§té: dle přiložené prezenční listiny (D.christelbauerová- účetní obce, Ing. K.Fousel, z.strolená)

starosta obce zahájil zasedání zastupitelsťva a přivítal přítomné. sděli|, že za§edání zastupitelstva bylo řádně
svoláno. Vrzval přitomné zastupitele k podpisu do píezenční listiny zastupitelů. Ing. Fousek sdělil, Že je
přítomen zasedání zastupitelstva jako host.

Podle prezenční listiny jsou tak přítomni 4 zastupitelé, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

Programu zasedání|
1) Závěrečný účet obce Hlincová Hora za rok 2021
2) závěrečný účet MŠ Hlincová Hora za rok 2021
3) Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období l 2022-2031 (aktualizace)
4) ostatní, různé

BoD Č. l) závěrečnÝ účet obce Hlincová Hora za rok 2021
starosta přednesl, že cílem tohoto bodu je schválení závěrďného účtU a účetní záVěrky obce HH za rck 2021,
starosta zmínil, že závěrďný účet byl vyvěšen na úřední desce-webu obce a ve \.í/ěskách byla informace o
tom, kde je záv,účet k nahlédnuti V listinné podobě (včetně ZpráVy o přezkumu hospodaření obce za rok 2021)
a informace k hospodařeni l4s Hlincová Hora. lvlaterjál by| rovněž k nahlédnutíběhem Zzo.
starosta informoval, že o přezkum hospodaření bylo řádně a včas zažádáno, přežkum prováděl Krajský úřad Jč
kraje Ve dvou obdobích: 1.12.-16,12,2021 (dílčí přezkoumání) a V době od 16.3.-26.4.2022 (konečné
přezkoumání), Přezkoumání proběhlo distančním způsobem s ohledem na mimořádná opatření V}^ýolaná

epidemiologickou situací v souvislosti 5 onemocněním coVID.
Na základě zprávy o Výsledku přezkoumání hospodaření lze konstatovat že byla shledána nělderá pochybení,
která jsou popsaná ve zprávě o \^isledku hospodaření. starosta informoval, že Mo chyby jsou převážně
charakteru chybného Zaúčtování položek nebo prodlení termínu a tudř je nelze zpětně napravit, a proto
k řešení nápra\y budou přijata opatření, jež by méla zamezit V budoucnu jejich opakování. NaVíc v příštím roce
bude provedena orientační kontrola na vybraných vzorcích, zda přijatá opatření v této Věci byla efektivní a
účinná.
obec Hlincová Hora hospodařila V roce s Výsledkem (přebytkem) ýe výši !9B4 474,79 Kč. Tento přeb}tek
zůstane na účtu \.ýsledku hospodaření a jeho ást bude použita na pokrytí ztráty z minul,kh let (ve \^ýši -
53B 735,65Kč).
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starosta navrhl zapisovatele a ověřovatele zápisuzezo
Zapisovatell Ilona Bláhová, ověřovatelé: Jiřílvlúller, Jan Havelka. Protinávrh žádný.
NáVřh byl schválen (hlasování 4 PRo, 0 PRoTI, 0 ZDRZEL)

Zápis minulého ZZo byl ověřen a řádně vyvěšen. Dotaz, zda ze strany kontrolního \^ýboru jsou námitky či
připomínky k zápisu z minulého zzo. Námitlq nejsou.

starosta informoval, že program ZZo byl řádně a v termínu před konáním Vyvěšen na Webu a úředních deskách.

Vyvěšený návrh progřamu za§edání!
1) áVěrečný účet obce Hlincová Hora za rok 2021
2) závěrďný účet MŠ Hlincová Hora za rok 2021
3) Plán financování obnow vodovodů a kanaliza.i na období í 2022-2031 (aldualizace)
4) ostatnl různé

starosta Vrzval příLomné zastupitele, zda mají k vyvěšenému programr-r př(oadné náVrhy na jeho změnu.
Návrhy na změnu programu žádné nejsou.
Návrh programu b/ sahválen (hlasování 4 PRo, o PRon, o ZDRŽEL).



V průběhu pťojednání bodu se o slovo přihlásil host - p. stro'ená s dotazem o vysvětlenl do jakého rezervního
fondu bude přebytek hospodaření převeden, kdtž obec fondy netvoří - původní formulace totiž zněla, že část
přebytku bude převedena do rezervního fondu). Po upozornění byla formulace upravena, přebytek zůstane na
účtu výsledku hospodaření.
Dále se p, strolená dotazovala na aktuální počet zastupitelů. Zodpověženo, že s ohledem na právní názor, jď
byl přednesen na minulém zastupitelstvu, je zasfupite|ů sedm. Na základě této informace se p. strolená
dotazovala, prď tedy neníjiž schválený rozpočet obce a proč se stiile hospodaří v provizoriu. zodpovězeno, že
obec rozpočet plánuie schválit po metodické účetnídohlídce, o Kerou je zažádáno u Kraj.úřadu Jč kraje.

Návrh usneseníč. 86i
zo projednalo a schválilo závěrečný účet obce Hlincová Hora 2a rok 2021 vč. zpláw o přezkoumání ýýsledku
hospodaření obce HIincová Hora za rok 2021 a to s \.ýhradami. obec hospodařila s v,ýsledkem (přebytkem) +
19a4 474,79 Kč, ktení bude částečně použit na krytíztráty hospodaření minulých let Ve \.ýši -538 735,65Kč.
Žádný protináVrh. - Návrh byl schválen (hlasování4 PRo, o PRoTI, 0 ZDťEL)
usnesení č. 86
zo projednalo a schválilo závěrečný účet obce Hlincová Hola zá rok 2021 vč. zpřávy o
přezkoumání v,ý§ledku hospodaření obce Hlincová Hora za rok 202í a to s výhradami, obec
ho§podařila § výsledkem (pfubytkem) + 19a4474i9 Kě který bude částečně použit na krytí
ztráty hospodaření minulých let ve výši -538 735,65Kč..

chyby popsané Ve ZpráVě o přezkoumání \,,ýsledku hospodaření obce Hlincová Hora za rok 2021 - je nutné
přijmout opatření k nápravě chyb (lzeli) a k zamezení jejich opakování. o těchto opatřeních je nutné
informovat Krajský úřad Jč k€je.

Návrh usneseníč. B7i
zo projednalo a schválilo, že k zamezení opakování zjištěních chyb, nalezených při přezkoumání hospodaření
oke Hlincová Hora za rok 2021 (či dříVe), budé prováděna důslednější kontrola činnosti odpov&ných osob, a
to zejména kontrola Vlastní činnosti s použitím všech dostupných metodických materiálů, kontrola vzájemná,
kontrola finančním \.ýborem a především provádění metodické dohlídlq Krajským úřadem Jč kraie, o kterou je
požádáno.
Žádný protináVrh. - NáVrh byl schválen (hlasování4 PRo, 0 PRo'n, o ZDRŽEL)
Usnesení č, 87
zo projednalo a schváli|o, že k zamezéní opakování zjištěných chyb, nalezený.h při přezkoumání
hospodaření obce Hlincová Hora za rok 202l (čl dříve), bude prováděna dóslednější kontrola
činnosti odpovědných o§ob, a to zejména kontrola vlastní činnosti s použitím všech dostupných
metodických materiálů, kontrola vzájemná, kontrola finančním Výborem a především provádění
metodické dohlídky Krajským úřadem Jč kraje, o kterou je požádáno.

Násl€duje schválení účetní závěrky.

Návrh usnesení č. 88:
Zo projednalo a schválilo účetnízávěrku obce Hlincová Hora ža rok 2021,
Žádný protinávrh. - Návrh bylschválen (hlasování4 PRo, o PRo,n, o ZDRŽEL)
usnesení č.88
zo projednalo a schválilo účetní závěrku obce Hlincová Hora za rok 202l.

BoD Č, 2) ávěrečnÝ úč,et MŠ Hlincová Hořa zá rok 2o2r
starosta zmínil, že podklady pro projednání bodu byly s dostatečným předstihem Vyvěšeny na frzické úř.desce
iiž ý únoru 2022 a na Webu obce nyní spolu s návrhem áv.účtu obce. Hospodaření 1,4Š Hlincová Hora (tak zní
upravená přesná formulace po upozornění) ie s v,ýsledkem (přebytkem) ve v,ýši +8232,69 Kč. Tento přebytek
bude převeden do íezervniho fondu lYs.

Návrh usneseníč. 89:
Zo projednalo a schválilo hospodaření1.4Š Hlincová Hora za rok 2021. Hospodářshi \,,ýsledek-(přebytek) ve \.ýši
+8232,69Kč bude ořeveden do rezervniho fondu hosoodaření I\4š.

Ždný protináVrh. - Návrh byl schválen (hlasování4 PRo, o PRon, o ZDťEL)
Usne§ení č, 89
zo projednalo a s.hválilo hospodaření MŠ Hlincová Hora za rok 2021, Hospodářský vý9ledek-
(přebytek) ve \.ýši +8232,69Kč bude převeden do r€zeřvního fondu hospodaření Mš.
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Návrh usnesení č. 90:
Zo Droiednalo a schvátilo úcetní záVěrku Mš Hlincová Hora za rok 2021.
Žád;ý protinávrh, - NáVrh byl schválen (hlasování4 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL)
Usnes€ní č, 90
zo projednalo a schválilo účetni závěrku MŠ Htincová Hora za rok 2021.

BoD Č. 4) ostatní. různé

BoD Č, 3) Plán íinancování obnow vodovod0 a kanaliza.í na období r 2022-2o31 (aktualizace)
stárosta vysvětlil, že tento plán obnovy vodovodů a kanalizací už obec má, schválený byl v roce 2018. Tehdy byl
navržený a schválený desetiletý model tvorby rezerv na obnovu a údržbu vodovodů a kanalizací. Momentálně
jsme zhruba v polovině tohoto období,
DŮvodem aktualizace plánu je povinnost vlastnika vodovodu a kana]izace zpracovat plán financováníobnovy na

dobu nejméně 10 tet a aktualjzace se musí Provést, pokud došlo ke změně hodnoty majetku o určitá o/o.

DůVodem je i vydání metodického pokynu l'4in.zeměděIstvi ČR, kteďm byly slanoveny nové pořizovacíceny pro

oceňováni vodohospodářské infrastruktury. Na základě tohoto pokynu došlo ke změně hodnoty majetku
vlastníka za rok 2021 o Více než 10% hodnoty v předchozím schváleném plánu obnovy.
Zajištění potřebné obnovy u obce HH vyžaduje !,ynaložit min.částku 350 000 Kč/rok na obnovu
vodohospodářského majetku. NáVrh plánu financováníobno!,y (a jeho varianty) jsou přílohou zápisu.

Po projednání a diskusi se zastupite|é shodli na variantě pláni financování obnoly VH-majetku označené B (20-ti

letí,plán financovánD - středníVarianta. Podobně má nastaveno řada obcíV okolí.

NáVrh Usnéséníč. 91i
Zo projednalo a schválilo aktualizacl plánu financování obnovy Vodovodů a kanalizací na období 2022,2o3t a
zvolilo mode| financová ní varianta B, §. na 20-ti leté období,
Žádný protinávrh. , NáVrh byl schváió (hbsování 4 PRo, o PRoTI, o ZDťEL)
usnesení č. 9l
zo přojednalo a schválilo aktualizaci plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací na období
2o22-2o31 a zvolilo modél financování varianta B, tj. na 20-ti leté období.

Elekronická úřední deska
starosta informoval přítomné zastupitele o možnosti pořízení elektronické úřední desky. starosta se setkal 5e

zástupcem firmy Galileo a rovněž §e § touto nabídkou seznámil v rámci zasedáníspolku obcí Budějovicko-sever.
Jedná se o eÍektronické zařízení, které zobrazuje podobu úřední desky na Webu obce (komě dalších
informačních možností). cca do dvou let bude Vydána nové nařízenío nutnosti mít veškeré dokumenty obecniho
úřadu V eleKronické podobě a pokud budou v papírové podobě, bude nutno U nich provádět konverzi, což je
poměrně stožirý a časově náročný proces, Kromě úřední ésti e|, desky může deska sloužit např. jako

Vyhledáváníjízdních řádů a mnoho dalších informací oběnům obce. NaVíc pokud Web obce jako elektronická
úř.deska nefunguje, je povinností úřadu během krátké lhůty inFormovat MV ČR, žé Mo úřední deska (\aeb)

nefunguje. Tento model eleKronické úř. desky Umí V tako\.hh případech zobrazovat poslední podobu úř.deslq.
]e to v podstatě velký dotyko\.ý display umísĚný na zdl budo\y nebo na samostatném stojanu s provozem 24
hod denně za každého počasí. zařízení už pořídily desítky obcí.
Místostarostka Bláhová zmínila v této souvistosti, že je nutné obnovit á Vyměnit v,ývěsku na Kodetce, jelikož je
ve velmj špatném stavu, Vznes|a dotaž zda se uvažuje o el. úřední desce i na Kodetce. starosta Vywětljl, že

další tolo zařízeníje možné, museto by se Wřešit datové propojení (kabel nepřipadá V úVahu, tedy lze např.

Gs|,4 spojením, což by bylý kromě nákladů na zařízení samotné další provozní náktady). o špatném stavu
\^ivěslq na Kodetcé ví a bude 5e řešit iejí \4rměna.
Dále starosta před|ožll informace o možných variantiách provedení (velikosti el. deslq32,43, 52), materiálu,
provedení. Galileo je česká firma, Kerá to zařízení nepřeprodává, ale sama vyrábí, oproti konkurenci má zařízení
nízkou spotřebu eteKřiny. ceny zařízená se pohybují řádově okolo 200 000,-Kč. Zajímavá je možnost
financování kdy lze zaříZení používat formou stužby s měsčním poplatkem bez na\.ýšení celkové ceny. NaVíc

v případě, že §e objeví vhodný dotační titul, tže zařízení profinancovat tímto způsobem. samozřejmostíje servis
fiťmou Galileo.
Další dotazy (padl např. dotaz na lryužití solární energie k provozu zařízení) bude možné probrat osobně se
zástupcem firmý ktený přislíbll V případě zájmu ukázku zařízení přímo na zasedání zastupitelstva. Bude pozván

na zasedání zastu pitelstva obce.
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DalšípříspěVky od zastupitelů a hostů k píojednáníjiž neby|y vzneseny. starosta poděkoval přítomným za účast.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 20:45 hod.

Termín příštího zasedání bude ožnámen pozvánkou a vyvěšen.

starosta obce i

Zapisovatel :

zkratkv:
zzo=zasedání zastupitelstva obce
zo=zastupitelstvo obce
HH=Hlincová Hora
ozv=obecně závazná vyhláška
Ro=rozpočtové opatření
FV=finanční v,ýbor
kv=kontrolní uýbor

vwP\Pnó|)l)lv)

ověřovatel i

ověřovatel
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HH-noviny
Starosta informoval o blžícím se Vydání Ietního čísla HH-novin a !ryzval zastupitele, pokud by měli nějaké
příspěvky, aby jé předali redakční radě ke zpracování.

sejmutoi


